
Zápis z porady vedení PřF UJEP dne 24. 6. 2008. 
 
   Přítomni:   doc. Novák, doc. Pavlík, dr. Žižková, dr. Balej, dr. Sýkorová Dvorníková,                           
                      ing. Lauterbach. 
   Host:  ing. Štefaniková 
 

1. Ing. Štefaniková informovala vedení o projektových záměrech PřF. Vedení se 
zabývalo udržitelností projektů a vyslovilo souhlas s podáním projektu do ESF: 
-    Mgr. Jelínka na Rozšiřující studium Učitelství informatiky pro 2. st. ZŠ a SŠ, 
- Mgr. Rašky na Inovované studijní programy s přírodovědným zaměřením  

2. Proděkan Balej informoval o celouniverzitních Rozvojových projektech: 
-    doc. Ritschelová – vzdělávání pracovníků UJEP, 

      -    ing. Cyhelský – vznik kontaktního centra,  
      -    dr. Chvátalová – teen-age university TAU, 
      -    doc. Loučka – projekt „Popularizace vědy a výzkumu pro širokou veřejnost“. 
3. Tajemník informoval vedení o jednání s pracovníky poradenského centra ČSOB 

ohledně pomoci se zpracováním projektu do OP VaVpI. Dne 2. 7. 2008 proběhne na 
naší fakultě další jednání. Tajemník dále informoval o jednání s poradenskou firmou 
KB. Dále trvá nabídka firmy Raven. Vedení po skončených jednáních vybere jednu 
poradenskou firmu, která PřF pomůže zpracovat projekt do OP VaVpI. 

4. Proděkanka Žižková podala vedení informaci o výsledcích přijímacího řízení. 
5. Vzájemná výuka mezi PF a PřF je za LS 2007/2008 finančně vyrovnána. 
6. Proděkanka Žižková informovala o chybách ve studijní brožuře a s tím spojené 

opravy, které budou dodatečně vytisknuty. 
7. Proděkan Balej informoval: 

-   vedení UJEP uvolní v rámci Rozvojových programů na 2009 na nákup mikroskopu 
SEM pro katedru biologie 4 mil. Kč, 
-   o setkání s čínskou delegací z provincie Anhui na rektorátě dne 19. 6. 2008. 

8. Proděkan Pavlík informoval: 
-  dr. Nguyen z katedry chemie ve spolupráci s VŠCHT podala přihlášku na dva    
    patenty na místo původně zamýšleného jednoho patentu. Nyní je třeba připravit        
    dodatek smlouvy s VŠCHT a připravit smlouvy se zaměstnanci. 
-  Existuje nabídka možnosti studia pákistánských studentů na UJEP. 
-  O současném stavu nákupu kapalinového chromatografu. Byla diskutována otázka     
    stanovení podmínek pro vypsání výběrového řízení. 

9. Vedení diskutovalo o projektu společných laboratoří PřF a FŽP v Univerzitním 
laboratorním centru v Kampusu. Projednávala se otázka podílu plochy, přístrojů a 
nákladů spojených s provozem těchto laboratoří. 

10. Promoce: 
Scénář připraví dr. Dvorníková ve spolupráci s dr. Žižkovou. Promotorem bude doc. 
Pavlík. 

11. Tajemník informoval o stavu příprav prostor k našemu pronajmutí v Chemingu. 
12. Dr. Dvorníková předložila vedení otázku formy účasti PřF na podzimním veletrhu 

vzdělávání Gaudeamus v Brně . 
13. Příští porada vedení bude po prázdninách dne 26. 8. 2008 ve 14 hodin. 
 
                                                                                    Doc. RNDr. Stanislav Novák,CSc. 
                                                                                                   Děkan PřF UJEP       
Zapsala: Y. Jůzová                                                                            


